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Vragen Commissie Economie Antwoorden  

Feitelijke vragen  D66 Reg.nr. … 

1. In welke mate is er in 2020 onderbesteding geweest van fondsen bestemd 
voor de Zeeuwse cultuursector? 

Als bedoeld wordt in algemene zin van alle regelingen, is er geen sprake 
van onderbesteding maar juist extra inzet van landelijke fondsen, zie 
verder hieronder bij 2. 
Als er bedoeld wordt de inzet van provinciale middelen cultuur dan is er 
wegens niet doorgaan activiteiten en na aftrek van reeds gemaakte 
voorbereidingskosten wel sprake van onderbesteding. Indicatief voor deze 
onderbesteding is die bij de regioarrangementen met gemeenten van ruim 
€ 150.000 op het beschikbaar budget regioarrangementen 2020 van ruim 
€ 500.000. Onderbesteding bij direct door Provincie gesubsidieerde 
activiteiten bedraagt ruim € 60.000 op een totaal van ruim € 4,5 mln. Dit is 
een indicatie bij rondvraag bij de instellingen, omdat de meeste subsidies 
nog vastgesteld moeten worden.  
 

2. Hoe is de besteding van corona steunfondsen aan de cultuur sector 
georganiseerd?   

a. Hoe groot is het aandeel van deze fondsen dat toegekend wordt aan 
instellingen die al financiële steun ontvangen vanuit de provincie in 
de vorm van subsidie regelingen? 

b. Hebben deze instellingen deze steun, als aanvulling op de 
subsidieregeling, daadwerkelijk nodig gehad om faillissement te 
voorkomen? 

c. Zijn er voorwaarden gesteld aan het ontvangen van  

a. Er is een inventarisatie beschikbaar waarin bijgehouden is wat de 
bijdragen zijn in Zeeland van het Rijk en landelijke (publiek-
private) fondsen gerelateerd aan coronacrisis. Deels is deze steun 
bedoeld om alternatieve activiteiten en/of aangepaste 
voorzieningen i.v.m. Coronabeperkingen te kunnen realiseren. 
Daarnaast loopt het merendeel van de middelen voor 
‘coronaschade’ via gemeenten die een eigen keuze maken waar 
zij deze laten landen. Sommige gemeenten houden expliciet 
ruimte voor instellingen en makers/kunstenaars waar nog geen 
relatie mee bestaat. 
 



 

 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  

Feitelijke vragen  D66 Reg.nr. … 

d. In welke mate is er steun toegekend aan instellingen waar de 
provincie geen subsidie regeling mee heeft?  

Bij de instellingen waaraan wij steun verleend hebben, gaat het 
om instellingen met een dragend karakter binnen de discipline. 
 
Naast overheidssteun kan er ook aanspraak gemaakt worden op 
private fondsen (Kick-Start cultuur) en zijn er regelingen voor 
makers.  

 
b. Bij provinciaal gesubsidieerde instelling is vooralsnog geen sprake 

van faillissement.  
 

c. De fondsen hebben elk hun eigen voorwaarden gesteld. Ook wij 
hebben als provincie voorwaarden gesteld (Samenwerking, 
keteneffect enz). 
 

d. Zie onder a.  
 

3. Heeft u kennis genomen van de Fieldlab experimenten omtrent corona 
(waaronder een optreden van Guido Weijers en verschillende 
voetbalwedstrijden), welke als doel hebben om te experimenteren met 
evenementen in corona tijd en zo tevens kennis te vergaren?  

a. Ziet u ook mogelijkheden om dergelijke pilot evenementen in 
Zeeland plaats te laten vinden?  

b. En zo ja, bent u bereid om deze financieel te ondersteunen? 

Ja 
 
 

a. Het is aan de Raad voor cultuur in samenwerking met het 
ministerie van OCW om deze fieldlabs uit te werken 
 

b. Vooralsnog is dat niet aan de orde bij deze pilots.  
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